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Ököritófülpös Nagyközség  Önkormányzatának 2012. április 26-án tartott  NYÍLT ülésének:

a./ Jegyzőkönyve:  104 - 119 -ig
b./ Tárgysorozata: 1 – 9 -ig
c./ Határozatai: 37 – 45-ig
d./ Rendeletei:  8

Tárgyalásra 
/nyílvános ülésen/

1./ Az emberséggel szakszerűen Szociális Szolgáltató Egyesület Győrtelek hozzájárulás 
iránti kérelme házi segítségnyújtás működtetéséhez
Előadó: Szabó Béla polgármester

2./ A Szatmári Kistérségi Családsegítő és Gyermekjólési Szolgálat 2011. évi szakmai 
munkájáról készített beszámoló megtárgyalása
Előadó: Szabó Béla polgármester

3./ Előterjesztés az önkormányzat 2011. évi ellenőrzési tevékenységére vonatkozóan éves 
ellenőrzési jelentés, valamint éves összefoglaló ellenőrzési jelentés megtárgyalásához
Előadó: Szabó Béla polgármester

4./ Előterjesztés az Önkormányzat és a Körjegyzőség 2011. évi gazdálkodásának 
zárszámadásáról
Előadó: Szabó Béla polgármester

5./ Előterjesztés az önhibájukon kívül hátrányos helyzetben lévő önkormányzatok 2012. 
évi támogatására vonatkozó igény benyújtásáról
Előadó: Szabó Béla polgármester

6./ Előterjesztés a Szatmári Többcélú Kistérségi Társulás Mátészalka társulási 
megállapodásának módosítására.
Előadó: Szabó Béla polgármester



7./ Előterjesztés az YDK-464 forgalmi rendszámú régi szippantó közúti forgalomból 
történő végleges kivonatására.
Előadó: Szabó Béla polgármester
8./ A civil szervezetek támogatására a 2012. évi költségvetésben jóváhagyott pénzügyi 
keret felosztása.
Előadó: Szabó Béla polgármester

9./ Egyebek

Ököritófülpös, 2012. április 26.

/: Szabó Béla :/ /:Szécsi Csaba :/
   Polgármester   mb. körjegyző
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JEGYZŐKÖNYV

Készült: Ököritófülpös Nagyközség Képviselő-testületének 2012. április 26-án tartott  
nyilvános ülésén.

Az ülés helye: Ököritófülpös Polgármesteri Hivatal tanácskozóterme Ököritófülpös

Jelen vannak :

SzabóBéla polgármester
Szécsi Bálint alpolgármester
Tarcali Gyuláné
Kajus  László
Kukucskáné Laboncz Márta
Kiss László

Tanácskozási joggal megjelent  :    Szécsi Csaba mb. körjegyző

SzabóBéla  polgármester  köszönti  a  megjelenteket.  Megállapítja,  hogy a  képviselő-testület 
határozatképes, mivel a 7 fő testületi tagból 6 fő az ülésen megjelent. Az ülést megnyitja.

Javasolja, hogy a képviselő-testület a meghívóban szereplő napirendi pontot tárgyalja meg.

Más javaslat nem hangzott el, a képviselő-testület a meghívóban szereplő napirendi pontokat 
megtárgyalásra elfogadta.

Jegyzőkönyv hitelesítőnek Tarcali Gyulánét és Kukucskáné Laboncz Mártát javasolom. Aki 
elfogadja, kérem kézfenntartással szavazzon.

Jegyzőkönyv hitelesítők Tarcali Gyuláné és Kukucskáné Laboncz Márta.

A testületi ülésre megérkezett Szécsi Bálint alpolgármester.

1./ Napirendi pont

Az  Emberséggel  Szakszerűen Szociális Szolgáltató Egyesület Győrtelek hozzájárulás 
iránti kérelme házi segítségnyújtás működtetéséhez

Szabó Béla polgármester:   Ez arról szól, hogy a szervezet kéri a hozzájárulásunkat, hogy itt 
Ököritófülpös  területén  működhessen.  Van  nekünk  önálló  szociális  segítségnyújtó 
intézményünk, az ezt el tudja látni. Én  ezt a magam részéről nem javasolom. Mondjátok el ti 
is véleményeteket erről. 
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Szécsi Bálint:  Erről az egészről azt kell tudni, hogy a szociális törvényben rögzítettek szerint 
a  szolgáltatást  nyújtó  szervezetnek  ,  legyen  az  alapítvány,  civil  szervezet,  az  egyházakat 
kivéve,  a  helyi  település  önkormányzat  testületének  a  hozzájárulása  nélkül  nem  tud 
szolgáltatást  nyújtani.  Ez  egy  nagyon  jó  elképzelés,  azért  is  mert,  az  elmúlt  években 
megindult egy olyan folyamat, hogy, ilyen egyház, olyan egyház, ilyen alapítvány akiknek 
semmi köze a helyi közösséghez. Azért gondoltuk azt, hogy ezt nem kell, hogy támogassuk, 
mert ez egy győrteleki központú egyesület. Helyben is van egyesület, aki esetleg egy ilyen 
feladatot  el  fog tudni látni,  de addig semmilyen fajta  elmozdulást,  vagy  változtatást  nem 
akarunk, amíg ennyire képlékeny  még a szociális ellátás. Megvárjuk a nyár közepét amikor 
már  eldől,  hogy  az  állam  milyen  koncepcióban  gondolkodik.  És,  hogy  ha  megmarad  az 
önkormányzatnál,   vagy  lehetőséget  ad  civil  szervezetnek,  akkor  helyi  egyesületnek 
igyekszünk ezt majd átadni. Ennél az egyesületnél  4, vagy 5 helyi ember dolgozik. Ezt csak 
azért mondom, hogy ha most nem adjuk ki az engedélyt, akkor nem fog szolgáltatást nyújtani, 
de az önkormányzat mikro társulásban ezt a 4-5 embert az ellátott körrel ugyan úgy át tudja 
venni, tehát nincs veszélyben a helyük. Fenntartóváltás fog bekövetkezni. 

Kukucskáné  Laboncz  Márta: Én  Bálinttól  szeretném  megkérdezni,  hogy  ezekkel  az 
érintettekkel beszélgettetek, vagy tudnak-e erről, hogy van egy ilyen beadvány , és őket ez 
milyen formában  fogja érinteni?

Szécsi Bálint:  Nem beszéltem, mert nem tudtam, hogy ez most napirend. Az elmúlt időben 
nem tudtunk beszélni.

Kukucskáné Laboncz Márta: Én is helyeslem, hogy ezt ne fogadjuk el. Nekem annyi kérésem 
lenne,  hogy  akik ebben dolgoznak,  az időseket is  keresd már fel,  és tájékoztasd erről az 
egészről.

Szécsi Bálint:  Ennek az a menete,  hogy a fenntartó tájékoztatja  őket.  Most itt  elhangzott, 
jegyzőkönyvben  lesz,  hogy  az  egyesületet  nem  fogjuk  támogatni.  Edittel  pont  most 
beszéltem, négy-öt  dolgozója van,  mindenkit átveszünk, az ellátottakat is , a fenntartó fog 
változni.

Kukucskáné Laboncz Márta: Csak akkor ezt így fogadjuk el.

Szabó Béla:  Akkor úgy legyen, hogy nem támogatjuk ezt az egyesületet, de akik itt vannak 
ennél az egyesületnél azokat átvesszük, és tovább működtetjük. Ha nincs több kérdés, akkor 
én  ezt  úgy  kérem  megszavazni,  hogy  amennyiben  azzal  egyetértettek,  hogy  ezt  nem 
támogatjuk, de az e szervezet által gondozott emberek, gondozók átkerülnek majd a hivatal 
kötelékébe,  vagy  egy  helyi  szervezet  kötelékébe,  a  mi  irányításunk  alatt.  Ha   ezt  így 
elfogadjátok, akkor kérem kézfenntartással szavazzatok.

Ököritófülpös Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testülete 6 igen egyhangú szavazattal az 
alábbi határozatot hozta.

Ököritófülpös Nagyközség Képviselő-testületének
37/2012/IV.26./ KT.sz. határozata

105



Az Emberséggel Szakszerűen Szociális Szolgáltató Egyesület Győrtelek hozzájárulás 
iránti kérelme házi segítségnyújtás működtetéséhez 

Képviselő-testület

I./  Nem  járul  hozzá  az  Emberséggel  Szakszerűen  Szociális  Szolgáltató  Egyesület 
fenntartásában  működő  házi  segítségnyújtás  működtetéséhez  Ököritófülpös  Nagyközség 
közigazgatási területén.

II./  Az  Emberséggel  Szakszerűen  Szociális  Szolgáltató  Egyesület   által  foglalkoztatott 
dolgozókat  és  az  általuk  gondozottakat  az  Önkormányzat  a  jelenleg  társulás  formájában 
működtetett Szatmári Kistérségi Szociális Alapszolgáltatási Központ kötelékébe átveszi.
Megbízza Ököritófülpös Nagyközség Polgármesterét, hogy az étvétellel kapcsolatosan járjon 
el, a szükséges intézkedéseket tegye meg. 

Határidő:azonnal
Felelős:polgármester

2./ Napirendi pont

A  Szatmári  Kistérségi  Családsegítő  és  Gyermekjóléti  Szolgálat  2011.  évi  szakmai 
munkájáról készített beszámoló megtárgyalása

Szabó Béla polgármester: Egy részletes beszámoló kiment. Ezzel kapcsolatosan van-e kérdés, 
vagy  hozzászólás?  Amennyiben  nincs  szavazásra  bocsátom.  A  határozat-tervezetet  ha 
elfogadja a testület, akkor kérem kézfenntartással szavazzon.

Ököritófülpös  Nagyközség Önkormányzat  Képviselő-testülete  6  igen egyhangú szavazattal 
meghozta az alábbi határozatot.

Ököritófülpös Nagyközség Képviselő-testületének
38/2012/IV.26./ KT.sz. határozata

A  Szatmári  Kistérségi  Családsegítő  és  Gyermekjóléti  Szolgálat  2011.  évi 
tevékenységének beszámolójáról.

Képviselő-testület:

A  Szatmári  Kistérségi  Családsegítő  és  Gyermekjóléti  Szolgálat  beszámolóját  a  2011.  évi 
tevékenységéről a jegyzőkönyv melléklete szerint elfogadta.

Határidő:azonnal
Felelős:polgármester

3./ Napirendi pont

Előterjesztés  az önkormányzat 2011.  évi  ellenőrzési  tevékenységére  vonatkozóan éves 
ellenőrzési jelentés, valamint éves összefoglaló ellenőrzési jelentés megtárgyalásához
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Szabó Béla  polgármester: Ez már egy kicsit húzósabb és bonyolultabb mint az előző  
napirendi pont. Itt volt két jelentés, két ellenőrzés. Az egyik az, hogy kit kértünk a két 
pályázattal kapcsolatosan. A másik pedig az, hogy az önkormányzatra  egy általánosra 
vonatkozó ellenőrzés, amely kiterjed a konyhára, az egyesületekre, a két közparki felújítási 
munkálatai pályázatának a vizsgálatára. A konyhánál lefolytatták az ellenőrzést, ott 
különösebb problémát nem találtak. Annyi probléma van, hogy ott javasolja az elektronikus 
nyilvántartásra történő áttérést.  Én ezt már javasoltam annak idején. Mind a három egyesület 
elszámolt. A polgárőr egyesület ha jól emlékszem kapott 500.000- 650.000.-Ft körüli összeget 
ha jól emlékszem. 150.000.-Ft-al nem számolt el. Hiányosság képen rótta fel nekünk a belső 
ellenőr. Ez a pénzösszeg 2010. évi amiről beszélek. A Táncegyesület, és a Horgászegyesület 
is elszámolt. Csak a Polgárőrségnek van ilyen hiányossága. Ezt tette szóvá a belső ellenőr. 
Ennek ellenére elfogadta a Testület. Ezen átsiklottunk. Ezt hibának rovom fel magunknak.

Tarcali Gyuláné: Én, ha visszakeresitek kérdeztem. Azt mondtad, az asztalomon van a 
polgárőrség elszámolt.

Szabó Béla polgármester: Elszámolt, de nem mindent. El fogadtuk és nem néztük át. A belső 
ellenőr észrevette, hogy nem számolt el 150.000.-Ft-al. Számon lehet kérni rajtuk. Ez nekem 
is most jutott a tudomásomra, mert én sem néztem át. A harmadik témakör az pedig a két 
közparknak a belső ellenőrzési jelentése, amit már igen részletesen tárgyaltunk. Majd az 
egyebek napirendi pontban fogom odaadni, hogy mi az elképzelésünk. Akinek van kérdése, 
hozzászólása az tegye meg.

Kajus László:  Az egyesületekkel való elszámolás. Elolvastam amit itt leírt a szakértő. 
Egyetértek vele, de, hogy egy olyan tökéletes elszámolás megtörténjen, ahhoz fel kell venni 
két könyvelőt minden egyesületnek. Még egy pályázati elszámolás sincsen ilyen szigorú, mint 
amit itt előírnak.

Szabó  Béla polgármester: Ez közpénz, ezzel el kell számolni. Ha több kérdés nincs, akkor 
megkérdezném, hogy az ellenőrző jelentést elfogadjuk-e amit a belső ellenőr készített. Aki 
elfogadja,azt kérem kézfenntartással szavazzon. 

Ököritófülpös  Nagyközség Önkormányzat  Képviselő-testülete  6  igen egyhangú szavazattal 
meghozta az alábbi határozatot.

Ököritófülpös Nagyközség Képviselő-testületének
39/2012/IV.26./ KT.sz. határozata

Az  önkormányzat  2011.  évi  ellenőrzési  tevékenységére  vonatkozóan  éves  ellenőrzési 
jelentés, valamint éves összefoglaló ellenőrzési jelentés megtárgyalásáról

Képviselő-testület:

Az  önkormányzat  2011.  évi  ellenőrzési  tevékenységére  vonatkozóan  éves  ellenőrzési 
jelentést,  valamint  éves  összefoglaló  ellenőrzési  jelentést  elfogadja  és  jóváhagyólag 
tudomásul veszi.

Felelős: Polgármester, körjegyző
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Határidő:azonnal

5./ Napirendi pont

Előterjesztés az önhibájukon kívül hátrányos helyzetben lévő  önkormányzatok 2012. 
évi támogatására vonatkozó igény benyújtásáról

Szabó Béla polgármester: Az önkormányzat nem tudja finanszírozni a normatívából a 
működését. Ezért pályázatot szoktunk benyújtani,és ezzel egészítjük ki a költségvetési hiányt. 
Az első pályázatot most kellett beadni, április 30-ig. Ehhez viszont testületi hozzájárulás kell. 
Én ezt szeretném ha támogatnátok. Ezzel kapcsolatosan van-e kérdés, hozzászólás? Ha nincs 
kérdés, hozzászólás, akkor én szavazásra bocsátom. Megkérdezem, hogy az önhibás pályázat 
benyújtásával egyetértettek-e? Ha igen kérem kézfenntartással szavazzatok.

Ököritófülpös  Nagyközség Önkormányzat  Képviselő-testülete  6  igen egyhangú szavazattal 
meghozta az alábbi határozatot.

Ököritófülpös Nagyközség Önkormányzat
Képviselő-testületének

40 /2012. (IV.26.)Kt. határozata

 az önhibájukon kívül hátrányos helyzetben lévő önkormányzatok 2012. évi támogatására 
vonatkozó igény benyújtásáról

1. Ököritófülpös Nagyközség Önkormányzat képviselő-testülete Magyarország 2012. évi 
központi költségvetéséről szóló 2011. évi CLXXXVIII. törvény 6. melléklet 2. pontja alapján 
(továbbiakban  6.  melléklet)  támogatási  igényt  nyújt  be  az  önhibájukon  kívül  hátrányos 
helyzetben lévő önkormányzatok 2012. évi támogatására. 

2.  Ököritófülpös  Nagyközség  Önkormányzat  képviselő-testülete  az  önhibájukon  kívül 
hátrányos  helyzetben  lévő  önkormányzatok  2012.  évi  támogatásának  igényléséhez  a  fenti 
törvény alapján a következő nyilatkozatot teszi: 

I. 
a)  a települési  önkormányzat lakosságszáma 2011. január 1-jén 1 000 fő, vagy a 

feletti. 
 

II. 
a)  A települési önkormányzat helyi adó bevezetéséről döntött és 2012. évben ilyen 

jogcímen 6.700 ezer forint összegű bevételt tervez. 

III.  Az önkormányzat  2012. évi költségvetési  rendeletét  vagy módosított  költségvetési 
rendeletét 
37.460 ezer forint összegű működési célú hiánnyal fogadta el. 

IV. 
b)  Az önkormányzat az Ötv. szabályai szerint kötelező könyvvizsgálatra kötelezett. 
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c) Kötelező  könyvvizsgálat  esetén  az  önkormányzat  2011.  évi  zárszámadását  a 
könyvvizsgáló elfogadta. 

V.  Az  önkormányzat  az  államháztartásról  szóló  2011.  évi  CXCV.  törvény  50.  §  (1) 
bekezdés  a)  pontjában  meghatározott  rendezett  munkaügyi  kapcsolatok 
követelményeinek megfelel. 

Határidő:2012.április 30.
Felelős:polgármester,körjegyző

6./ Napirendi pont

Előterjesztés a Szatmári Többcélú Kistérségi Társulás Mátészalka társulási 
megállapodásának módosítására.

Szabó Béla polgármester: Ez egy formai napirendi pont. Ezt a  Kistérségi társulás elfogadta, 
és nekünk is jóvá kell hagyni. Megkérdezem, hogy ezzel kapcsolatosan van-e kérdés, 
hozzászólás? Amennyiben nincs fel fogom tenni szavazásra. Ha a hatodik napirendi pont 
előterjesztésével egyetértettek, akkor kérem kézfenntartással szavazzatok.

Ököritófülpös  Nagyközség Önkormányzat  Képviselő-testülete  6  igen egyhangú szavazattal 
meghozta az alábbi határozatot.

Ököritófülpös Nagyközség Képviselő-testületének
41/2012/IV.26./ KT.sz. határozata

A Szatmári Többcélú Kistérségi Társulás társulási megállapodásának módosításáról.

Képviselő-testület:

A Szatmári Többcélú Kistérségi Társulás társulási megállapodásának módosított szövegével a 
határozat mellékletében foglaltak szerint egyetért.

Felhatalmazza a polgármestert a módosított társulási megállapodás aláírására.

Határidő: azonnal
Felelős:polgármester

7. Napirendi pont

Előterjesztés az YDK-464 forgalmi rendszámú régi szippantó közúti forgalomból 
történő végleges kivonatására.

Szabó Béla polgármester: Ez a szippantó szétbontásra került. Alkatrészei részben a GAMESZ 
udvaron van, részben pedig értékesítésre kerültek. Másképpen nem lehetett kivonni a 
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forgalomból, testület engedélye kell hozzá. Ehhez kérem a testület hozzájárulását. 
Amennyiben ezzel egyetértettek, kérem kézfenntartással szavazzatok.

Ököritófülpös  Nagyközség Önkormányzat  Képviselő-testülete  6  igen egyhangú szavazattal 
meghozta az alábbi határozatot.

Ököritófülpös Nagyközség Képviselő-testületének
42/2012/IV.26./ KT.sz. határozata

Az YDK-464 forgalmi rendszámú DETK-115 szippantó közúti forgalomból történő 
végleges kivonatásáról

Képviselő-testület:

Az  YDK-464  forgalmi  rendszámú  8901031  alvázszámú  DETK-115  szippantót   a  közúti 
forgalomból véglegesen kivonatja.

Határidő:azonnal
Felelős:polgármester

8./ Napirendi pont

A civil szervezetek támogatására a 2012. évi költségvetésben jóváhagyott pénzügyi keret 
felosztása

Szabó  Béla  polgármester:  Itt  600.000.-Ft-ot  hagytunk  jóvá  a  helyi  szervezeteknek. 
Nevezetesen  a  Polgárőrségnek  300.000.-Ft  javaslattal,  meg  300.000.-Ft-al   a 
Táncegyesületnek. De ez csak javaslat volt ,ez elosztásra nem került. Itt kérek javaslatokat, 
hozzászólásokat.  Én  a  magam  részéről  annyit  szeretnék  elmondani,  nem  tudom,  hogy  a 
Táncház ügye hogy áll. Ennek alapján fogom a véleményemet kialakítani. Nem tudom, hogy 
mi történt ott.

Szécsi Bálint:  Nekem egy  javaslatom lenne.  Ezeket a támogatásokat célirányosan kellene 
kialakítani. Ne az legyen, hogy most eldöntjük, és odaadjuk, hanem kössük ahhoz, hogy ha 
feladat van, vásárlás van, akkor történjen meg ennek az összegnek a kiutalása. Ne az legyen, 
hogy adtunk x összeget és azt átutaljuk, vagy odaadjuk. 

Szabó Béla polgármester :Előírta a belső ellenőr a szerződéskötést, akkor a szerződéskötésbe 
ezt rögzíteni kell. Lehet speciálisan, lehet egyesületre formálva, vagy általánosan szerződést 
kötni. Sőt előírás.

Tarcali Gyuláné: A Polgárőrség egyesülete meg van?

Szabó Béla polgármester: A Polgárőrség papírforma szerint meg van, üzemel. Polgárőrségnek 
van  még  kb.20-  22  tagja  jelenleg,  ezek  után  be  van  fizetve  a  biztosítás,  van  nekik 
egyenruhájuk, van egy autójuk, van még technikai eszközük, amit nem igazán használnak. 
Nem is  törvényesen  működtek,  mivel  nem számoltak  el  a  2010.  évi  pénzükkel.  Innentől 
kezdve nem is jogosultak további támogatásra. A Táncházzal kapcsolatos elszámolást pedig 
Laci fogja az egyebek napirendi pontban elmondani. De most is elmondhatod.
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Kajus  László:  A  Táncház  ügye  úgy  áll,  hogy  amióta  erről  beszéltünk  azóta  próbáltam 
kapcsolatba lépni  a pályázat író céggel. Elmondtam, hogy amikor megkaptam a határozatot 
április 3-án, rögtön el is faxoltam nekik, hogy mi ez, mivel én nem vagyok szakember, meg 
amúgy is  ők a  bonyolítók.  Próbáltam telefonon  elérni,  de nem sikerült,  nem vették  fel  a 
telefont. Nem hívtak vissza. Hívtam a központot, ott megígérték, hogy vissza fog hívni  a 
Csépány Zsuzsa. Aznap hívott egy másik férfi, nem tudom a nevét, hogy átadta neki Csépány 
Zsuzsa az ügyet. Azt mondta, hogy tájékoztatni fog. De nem tájékoztatott. Én folyamatosan 
telefonálok, meg írtam nekik, hogy a bonyolítók ők. Tegnap előtt írta nekem az a fiatal ember, 
hogy a bonyolítási szerződés már megszűnt. De szerintem nem szűnt meg, mert az elszámolás 
még nem ért véget, mivel  összegek nem stimmelnek. Leírtam nekik, hogy amennyi számlát 
elfogadott  Csépány  Zsuzsa  az  elszámoláshoz  az  28.500.000-28.600.000.-Ft  körül  van. 
Ellenben az igények támogatása amit ők  beadtak az MVH-hoz az csak 27.800.000.-Ft. Ott 
van  kb.  1.000.000.-Ft  körüli  eltérés.  A  problémának  ez  a  lényege,  én  ezt  látom.  Már  a 
budapesti  központtal  is  beszéltem  ezelőtt  3  nappal,  ott  is  megígérték,  hogy  tájékoztatni 
fognak, mert kértem, hogy mi ez a különbség. A bonyolítónak én a számlákat átadtam, és 
átvette  hogy  ez  szerepel  az  elszámolásba.  Ezzel  szemben  nem  tudom,  hogy  miért  nem 
annyiról  szerepel  az összeg. Folyamatosan telefonálok,  írtam nekik,  arra sem választoltak. 
Most így áll az ügy. Megírtam nekik, ha nem lesz meg ez a pénz, akkor bírósághoz fogok 
fordulni. Ennek nem az az elrendezése,  hogy egymásra hárítunk. Csépány Zsuzsa átadja a 
kollégájának,  utána  a  budapesti  központ  is  megnézi,  de  egyik  sem  válaszol.  Nem 
szolgáltatnak semmilyen információt.  Legutóbb azt mondta ez a férfi,  hogy menjek be az 
MVH-hoz és kérdezzem meg, hogy mi van.

Szabó Béla polgármester: Nem tudom Laci ezzel kapcsolatosan, hogy mi történt. Egy biztos, 
ennek  előzménye  volt,  hogy  ez  így  történt.  Ennek  a  történetnek  az  lesz  a  vége,  hogy  a 
különbözetet  nekünk  kell  kifizetni.  A  testület  kézfizető  kezességet  vállalt  ebbe  az  egész 
pályázati ügybe. Ha ezt a támogatásból nem tudja kifizetni az egyesület, akkor a különbözetet 
nekünk fogja kiszámlázni a Nagyecsedi és Vidéke Takarékszövetkezet.

Szécsi Bálint: Ez egy kifizetési kérelem volt? 

Szabó  Béla polgármester:  Ez egy pályázat volt.

Szécsi Bálint: És ilyenkor mi a menete? Azt mondtad, hogy a  Goodwill volt a megbízó, ezt ő 
adja le. Ehhez nem kell se  a kivitelező, se te, mint megrendelő. Minket biztos, hogy nem 
keresett ugye? Senki nem kell. Ezt a Goodwill írja, jegyzi és úgy adja be. Senki más nem kell 
ehhez?

Kajus  László  :Senki  más  nem  kell.  Én  a  számlákat  oda  adtam  neki.  Van  neki  egy 
nyomtatványa, amiben benne van,hogy mi számolható el, és mi nem.

Balogh Attila: Ki jegyezte elő a számlákat? Te jegyezted elő a számlákat, vagy a Goodwill?

Szécsi Bálint:  A kérelmet, hogy ki írta alá, kik írták alá. Sőt azt kérdeztem, hogy kinek kell 
aláírni?

Tarcali  Gyuláné: A kifizetési kérelmet ki kérte meg?
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Szécsi Bálint:  Ami most bement, és nem az az összeg.

Szabó Béla polgármester:  A pályázó írja alá a kifizetési kérelmet. Nevezetesen a Fergeteges 
Táncegyesület  nevében Laci.

Kajus László: Nekünk bonyolítói szerződésünk van a céggel.

Szabó Béla polgármester: Én azt értem. Azt viszont ha ők hibázták el, akkor rajtuk keresztül 
meg kell keresni a pénznek a híját. 

Kajus  László:  Mondtam  az  egyik  testületi  ülésen,  hogy  a  földhivatali  számlákat  el  sem 
fogadták.

Szécsi Bálint:Melyik az a szerződés ami van nektek, hogy ő lebonyolítja és elrendezi ezt az 
egészet.

Kajus László: Bonyolítói szerződésünk van.

Szécsi Bálint: De az hol van?

Kajus László: Nálam.

Szécsi Bálint: Az mit takar?

Kajus László: Az egész pályázatnak a bonyolítását.

Szabó Béla polgármester: Én ezt most lezárnám, mert a könyvvizsgáló  megjött, és áttérnénk 
a negyedik napirendi pontra.

4./ Napirendi pont

Előterjesztés  az  Önkormányzat  és  a  Körjegyzőség   2011.  évi   gazdálkodásának 
zárszámadásáról

Szabó Béla polgármester:   Szeretettel  köszöntöm Mátrai Istvánné könyvvizsgálót,  és a két 
pénzügyesünket Kiss Lajosnét és Fodor Gyulát. Én megkérem Mátrainét, hogy legyen szíves 
a 2011. évi zárszámadásunkról, költségvetésünkről mondja el a véleményét, hibáit.

Mátrai Istvánné:  Összességében nem túl jó az Önkormányzatok helyzete. Mindenek előtt azt 
szeretném  elmondani,  hogy   általában  egy  kicsit  javul  az  Önkormányzatok  helyzete.  A 
tavalyihoz képest  a hitelállományuk, meg az adósság állományuk kicsit csökkent 20-30 %-al. 
A beszámolóval kapcsolatban azt szeretném elmondani, hogy ez egy rendhagyóbb beszámoló 
készítés  időpontja  volt,  egyrészt  azért,  mert  főleg  jogszabályi  változások  voltak,  ami 
befolyásolta a beszámoló készítésének a munkálatait is. Azt nagyon is befolyásolta, mert a 
formátum az nem annyira új  volt,  csak azt,  hogy a korábban részben önálló intézmények 
részére is önálló beszámolót kellett készíteni, annak ellenére, hogy nem volt külön könyvelés. 
Tehát együtt kellett évközben könyvelni, és év végén pedig külön beszámolót kell készíteni. 
Ez  egy nagy munka volt  egyrészt.  Másrészt  pedig,  most  volt  először   programmódosítás 
amivel feldolgozták a beszámolót, és ez  nagyon nehezen működött. Nagyon nehéz feladatok 
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elé állította az apparátust. Nem azért mert nagy dolgokat írt elő, hanem azért mert rengeteg 
programmódosítás  volt,  egymásnak  ellentmondó  útmutatásokkal.  Ez  hozzátartozik  ahhoz, 
hogy ez az időszak nehéz  volt.  21 MFt ÖNHIKI-t  kapott  az Önkormányzat,  a  likviditási 
helyzete javult. 
Az  évközi  feladatellátás  során,  nem  túl  sok,7,4  %-ot  lehetett  fejlesztésre  költeni,  de  ez 
manapság  az  önkormányzatok  nehéz  anyagi  és  likviditási   helyzetében  jó,  hogy  ha 
valamennyit lehet működésre költeni. A mérleg fő összege növekedett 67 M Ft-al. Ez egy 8 
%-os növekmény. A likviditási helyzet javult, és az anyagi helyzet is kismértékben javult. A 
könyvvizsgálói  felülvizsgálattal  kapcsolatban  azt  szeretném  elmondani,  hogy  én  azt 
összeegyeztettem  a  központi  garnitúra   könyvelésével  mert,  az  a  feladat,  hogy  arról 
nyilatkozzak, hogy ami a rendeletben van  azok megbízható adatok-e. Tehát  valóban azok 
vannak a könyvelésben, valóban  azok történtek,és ez az egyezőség meg van, tehát a testületi 
anyag  alapján  nyugodtan  tárgyalhatnak  arról,  hogy  hogyan  ítélik  meg,  tehát  alapot  nyújt 
ahhoz,  hogy  ezt  meg  tudják  ítélni.  Én  itt  a  könyvvizsgálói  jelentésben  soronként  végig 
mentem minden számon ami  a  mérlegben  van,semmi olyan lényeges  eltérést,  vagy olyan 
dolgot nem találtam ami arra utalna, hogy a tavalyi évhez képest valami változott,vagy  nem 
logikus dolog következett be. Köszönöm szépen.

Szabó Béla polgármester:   Köszönjük szépen a beszámolót.  Kérdés, hozzászólás  van-e az 
elhangzottakkal kapcsolatosan?

Balogh Attila: Lenne egy kérdésem, hogy a tartalék mit jelent?

Mátrai Istvánné: A  tartalék az azt jelenti, hogy van egy mérleg. A tartalék az egy forrás. Azt 
jelenti,  hogy tavaly  volt  7.  808.000.-Ft  pénzmaradványa  az önkormányzatnak.  Papírforma 
szerint. Valójában ez a pénzmaradvány sem azt jelenti, hogy ez pénz. Mert ez azt jelenti, hogy 
most  is  van  összesen  tartalék,  tehát  tavaly  volt  7.808.000.-Ft  ehhez  kaptak  az  előző  évi 
kiegészítés, tehát 2011-ben kaptak 2009-et illetően a normatíva elszámolásból erre még 3,5 
MFt-ot, és ezt úgy vesszük, hogy ez nem a 2011-es bevétel, mert még a 2010-el kapcsolatban 
kapták. Ezért az előző évek tartalmának a maradványa ez a 11.363.000.-Ft. Tehát nem csak a 
hét, hanem még miután ez 2010. miatt kapták, ezt még oda számítottuk az előzőhöz. Ezt nem 
használták fel. És az idei, tehát ha csak a 2011-et külön nézzük, akkor - 2.028.000.-Ft a 2011-
es évnek a gazdálkodásának az egyenlege.  Tehát  ez a tartalék úgy jön ki,  hogy tavalyról 
maradt akkor 11 M Ft az idei meg a -2M Ft és így van a 9 M Ft tartalék, ha azt nézzük, hogy 
itt van a pénzkészletbe 7.291.000.-Ft évvégén, meg különböző elszámolásokból eredően még 
2 MFt. A  7.292.000.-Ft decemberben meg is volt.

Tarcali Gyuláné: Itt van záró pénzkészletként 7.292.000.-Ft

Mátrai Istvánné: Összességében 9 MFt plusszos. Tehát a 9 MFt és a 7 MFt effektíve pénzben 
meg van.

Szabó  Béla  polgármester:  Van-e  még  kérdés,  hozzászólás?  Amennyiben  nincs  én 
megköszönöm  Mátrai  Istvánné  beszámolóját.  Megkérdezem,  hogy  aki  a  2011-  évi 
gazdálkodás zárszámadásáról szóló beszámolót elfogadta kézfenntartással szavazzon.

Ököritófülpös  Nagyközség Önkormányzat  Képviselő-testülete  6  igen egyhangú szavazattal 
megalkotta  az alábbi rendeletet.
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ÖKÖRITÓFÜLPÖS NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA
 KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK

8 /2012. (IV.27.) önkormányzati rendelete
a 2011. évi gazdálkodásról

     A helyi önkormányzatok és szerveik, a köztársasági megbízottak, valamint egyes centrális 
alárendeltségű  szervek  feladat  –  és  hatásköreiről  szóló  1991.  évi  XX  törvény  138  §  (1) 
bekezdés  k  )  pontjában,  az  államháztartásról  szóló  2011.  évi  CXCV.  törvény  91.  §  (1) 
bekezdésében kapott felhatalmazás alapján az Alaptörvény 32. cikk (1) bekezdés f) pontjában
meghatározott  feladatkörében   eljárva  –  1990.  évi  LXV.  törvény  92/C.  (2)  bekezdésében 
meghatározott  feladatkörében  eljárva  a  könyvvizsgáló  véleményének  kikérésével  a 
következőket rendeli el.

1. §

(1)  Az  önkormányzat  képviselő-testülete  a  2011.  évi  költségvetés  végrehajtásáról  szóló 
zárszámadást 

               559 370  E Ft Költségvetési bevétellel

                 552 830  E Ft Költségvetési kiadással

                     -683  E Ft helyesbített pénzmaradvánnyal
hagyja jóvá.

 (2) Az önkormányzat mérlegszerűen bemutatott kiadásait, bevételeit önkormányzati szinten 
az 1. mellékletben foglaltaknak megfelelően fogadja el. 

(3) A működési  célú bevételek és kiadások, valamint  a  tőkejellegű bevételek és kiadások 
mérlegét az 2.1. és a 2.2. melléklet szerint fogadja el.

(4)  A  helyi  nemzetiségi   önkormányzat  mérlegszerűen  bemutatott  kiadásait,  bevételeit  a 
3.mellékletben foglaltak szerint fogadja el. 

2. §

A  képviselő-testület  az  Önkormányzat  2011.  évi  zárszámadását  részletesen  a  következők 
szerint fogadja el:

(1) Az önkormányzat beruházási és felújítási kiadásait az  5. és a 6. melléklet szerint hagyja 
jóvá. 

 (2)  A  többéves  kihatással  járó  döntésekből  származó  kötelezettségek  célonkénti  és 
címenkénti alakulását a 7. melléklet szerint hagyja jóvá.

 (3) A nyújtott támogatások felhasználását a 8. melléklet szerint hagyja jóvá.

(4) Az EU-s támogatással megvalósuló programok és projektek, valamint az önkormányzaton 
kívül megvalósult projektekhez való hozzájárulás pénzügyi elszámolását a 9. melléklet szerint 
fogadja el.

(5) Az önkormányzat , a körjegyzőség, valamint az önállóan működő és gazdálkodó, illetve 
önállóan működő költségvetési szervek bevételi és kiadási előirányzatainak teljesítését és a 
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létszám előirányzat teljesítését a 10., 10.1.,10.2,10.3. mellékletekben foglaltaknak megfelelően 
hagyja jóvá.

 (6) A képviselő-testület  az önkormányzat 2011. évi egyszerűsített mérlegét,  egyszerűsített 
pénzforgalmi jelentését, egyszerűsített pénzmaradvány-kimutatását, valamint az egyszerűsített 
vállalkozási  maradvány  kimutatást  a  11.1.,  11.2.,  11.3.,  mellékletekben foglaltak  szerint 
hagyja jóvá. 

 

3. §

 

A  képviselőtestület  utasítja  az  önkormányzat  jegyzőjét,  hogy  a  költségvetési  beszámoló 
elfogadásáról  a  pénzmaradvány  jóváhagyott  összegéről  a  költségvetési  szervek  vezetőit  a 
rendelet kihirdetését követő 15 napon belül írásban értesítse.

Záró rendelkezések

4. §

Ez a rendelet a kihirdetés napját követő nap lép hatályba.

Ököritófülpös,2012.április 26.

Szabó Béla sk.                                                                                             Szécsi Csaba sk.      
polgármester                                                                                                 m.b. körjegyző

Kihirdetési záradék                                                                 a rendelet kihirdetve 2012.04.27.

Ököritófölpös,2012.04.27.                                                                          Szécsi Csaba sk          

                                                                                                           m.b.körjegyző

Szabó Béla polgármester: Vissza is  térhetünk ahol  az előbb abbahagytuk a  Táncház  és  a 
kezességvállalás ügye összefüggéseinek a taglalásában. Ott hagytuk abba. Laci mondta, hogy 
minden egyes szakértést kiadtak. Várok javaslatokat az üggyel kapcsolatosan. Ennek előbb 
utóbb le kell, hogy záruljon, mert a Nagyecsed Takarékszövetkezet sem fog várni a pénzére 
sokáig. Ő előbb utóbb be fogja nyújtani a számlát. Én kérdeztem a Szilvási urat, azt mondta, 
hogy ők türelmesek még valameddig, de előbb utóbb fizetési kötelezettség lesz. Először az 
egyesületet fogják megkérdezni, megterhelni, és utána  ha nem tud fizetni, akkor a kezes fog 
fizetni.  Minden esetre  a  két  napirendi  pontot  együtt  tárgyaljuk,  a  8-ik,  meg  a  9-ik-ben a 
táncházét,  addig  nem  javasolom,  a  támogatások  elosztását,  amíg  az  ügy  le  nem  zárul 
mindenképpen.  Ha  számukra  kedvezően  zárul  le,  akkor  megnyitjuk  a  Fergeteges  felé   a 
támogatást, ha nem akkor pedig ez nem lesz felosztva. Ezt javasolom. A nyolcadik napirendi 
pontot  szavazásra  is  fogom  bocsátani,  ami  a  civil  szervezetek  támogatásáról  szólna.  A 
Polgárőrségét azt mindenképpen befagyasztjuk, a Fergetegesé pedig folyamatban van.
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Kukucskáné Laboncz Márta:   Annyit  szeretnék megkérdezni Lacitól,  hogy ha nem kaptok 
pénzösszeget, akkor tudtok működni?

Szabó Béla polgármester:  És ha az Önkormányzat kifizeti ezt az 1.200.000.-Ft-ot, akkor az 
tud működni? Az kit érdekel? Én úgy gondolom, hogy az fontosabb, mint a Táncegyesület 
működése.  Van-e  kérdés,  hozzászólás?  Akkor  én  a  nyolcadik  napirendi  pontot  felteszem 
szavazásra, mind két egyesületnek akik javasolva voltak az előző, nem az előző, még ha jól 
emlékszem a  költségvetés tárgyalásakor az egyik napirendi pontban pénzügyi  támogatásra, 
én  javasolom,  ennek  a  pénzügyi  támogatásnak  a  befagyasztását  mindkét,  a  Polgárőrség 
egyesületénél  is és a Táncegyesületnél is.

Szécsi Bálint: Egyelőre, amíg nem tisztázódott az ügy.

Szabó Béla polgármester:   Igen,  természetesen.  A Polgárőrségnek ,  amíg nem tisztázza  a 
számla  hiányosságait.  A  Táncegyesületnek  pedig,  amíg  ez  a  bizonyos  összeg,  ami  most 
hiányzik  a  támogatásból  és  a  kifizetési  kérelemből,  annak  a  tisztázásáig  javasolom  fel 
függeszteni  a  kifizetéseket.  Ennek  a  napirendi  pontnak  szavazása  úgy  lesz  feltéve,  hogy 
befagyasszuk arra az időpontra, amíg nem tisztázódik ez a kérdés. Aki ezzel egyetért, kérem 
kézfenntartással  szavazzon.  Pontosítok.  Az  eredeti  terv  szerint  a  Polgárőrségnek  és  a 
Táncegyesületnek  összesen  600.000.-Ft  volt  megszavazva.  És  akkor  én  javasolnám,  hogy 
300.000-300.000 Ft-os bontásban kapja a két egyesület a pénzt, abban az esetben, ha ezek a 
problémák megoldódnak. A Táncegyesület esetében a támogatási szerződésből, a támogatási 
pénzből adódó 1.100.000.-Ft körüli összegnek a tisztázása. A Polgárőrségnél a 150.000.-Ft-al 
való elszámolás. Ha a Polgárőrség nem számol el ezzel az összeggel, a Táncegyesület pedig 
nem fogja  benyújtani  az  1.100.000.-Ft-al  történő  elszámolást,  addig  fel  függesszük  ezt  a 
kifizetést.  Egyébként  már  a  Táncegyesület  kapott  pénzt,  és  a  Polgárőrség  is  kapott.  A 
Táncegyesület  kapott  100.000.-Ft-ot,  a Polgárőrség pedig 50.000.-Ft-ot  kapott.  Javasolom, 
hogy  ez  addig  be  fagyasztásra  kerüljön,  amíg  nem  tisztázódik  ez  a  két  kérdés.   Akkor 
szavazásra teszem fel a kérdést, hogy ebben a formában javasoljátok-e, vagy nem? Aki igen 
kérem kézfenntartással szavazzon. 

Ököritófülpös Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testülete 5 igen 1 tartózkodás melletti 
szavazattal meghozta az alábbi határozatot.

Ököritófülpös Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testületének
43/2012/IV.26./ KT. sz. határozata 

A civil szervezetek támogatásáról
A Képviselő-testület:

I./ a 2012. évi költségvetésében a civil szervezetek támogatására jóváhagyott pénzügyi keret 
terhére a Fergeteges Táncegyesület részére 300.000.-Ft, a Polgárőrség számára 300.000.-Ft 
támogatást állapít meg.

II./ a Fergeteges Táncegyesület részére a támogatás folyósítását  addig, amíg a táncegyesület 
nem nyújtja be a Táncház felújításával kapcsolatosan hiányzó 1.100.000.-Ft körüli összeg 
elszámolását, befagyasztja.
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III./ a Polgárőrség részére a támogatás folyósítását, ameddig az nem teljesíti a 2010 évben 
önkormányzati  támogatásként kapott 150.000.-Ft-al való elszámolását, befagyasztja.
 
Felelős:polgármester
Határidő:azonnal

9./ Napirendi pont

Egyebek

Szabó Béla polgármester:  Az egyebek napirendi pontban szeretném még elmondani, a két 
közpark felújításával kapcsolatosan, pályázati pénz megjött, a hitelt kifizettük. Tehát a 
17.200.000.-Ft-ot kifizettük a NEV-ÚT KFT-nek. Erre vettünk fel  egy hitelt. Ezzel nem 
zárult le az ügy, mert az előzőekben elmondtam, hogy vissza fogok térni erre az ügyre, belső 
ellenőrzésünk kapcsán. A belső ellenőr végezte a vizsgálatokat annak idején részben, vagy 
pedig egészben elfogadtuk, de akkor voltak hiányosságok. Ez a 6 MFt-os túl közbeszerzés 
ügye. Én akkor felhatalmazást kaptam a testülettől, hogy ezt az ügyet zárjam le megnyugtató 
módon a testület számára. Amit  lehet a 6 MFt-ból törvényes úton szerezzük vissza. Erre ez  
idáig nem került sor. Én úgy gondolom, miután megtérült ez a pénz azért nem tudtam eddig 
az ügyben lépéseket tenni, mert egyébként kockáztattuk volna az MVH-s támogatást. Ez azt 
jelenti,  hogy az MVH mihelyt   hatósági eljárás  alá vontak volna bennünket,  zárolta volna 
ezt a pénzt. Addig én ezt úgy gondoltam, hogy  az önkormányzat működése érdekében nem 
teszem meg. De viszont most már ez az ügy valamilyen szinten számunkra kedvezően 
folytatódott, tehát megkaptuk a pénzt, én innen kezdve jogi útra terelem. És én ezt meg is 
fogom tenni. Erről szeretném tájékoztatni a testületet. Ez az egyik dolog, a másik dolog hogy 
jó hírről is beszámoljak. Ma voltak hozzám szennyvízberuházással kapcsolatosan a kivitelező 
és a pályázat készítő. Úgy néz ki, hogy 20 pályázó lesz, ebből 5 pályázó az aki célba fog érni. 
Mi ezek között vagyunk, de nyugtával dícsérjük  a napot. Ezzel kapcsolatosan kell még 
jóváhagynunk a pályázat kiíráshoz egy hozzájárulást, amit Attila fog behozni. Megkapjátok, 
és a tartalmával megismerkedhettek. Ehhez még testületi hozzájárulás kell. A Pályázat 
összegében benne lesz a kivitelezés, tervezés, ez nem kerül nekünk pénzbe. Egy 400 MFt 
körüli összeget mi jóváhagytunk ebben a gazdasági évbe, azért ilyen magas a 
költségvetésünk, ezt már nem kell megszavazni. Megszavazni a pályázat elindítását kell. A 
pályázatot 1 hónapon belül beadják, és ha nyert ez a pályázat, akkor év végéig alá kell írni a 
támogatási szerződést, és a vízjogi engedélyt kell beszerezni. Ha ez így befogadásra kerül, 
akkor legkésőbb  év végére lesz belőle 100 %-os  szennyvízpályázat. Legjobb esetben is  csak 
jövő tavasszal indulhat meg a szennyvízhálózat kiépítése. A tervünk 360 MFt nettóval készült 
el. Még erre jönnek rá különböző /Pl: Tervezés, kivitelezés, műszaki szakértés stb/ dolgok. Ez 
így kb. 400 MFt lesz. Ez egy igen baráti összeg, ahhoz képest, ami a korábbi 6-7 évvel 
ezelőtti 870 MFt-os költségvetéssel készült. 

Kukucskáné Laboncz Márta: Hányan jelentkeztek, akik rá szeretnének kötni?

Szécsi Csaba:  163 fő igen, és 35 fő nem, az elvégzett feladat szerint. A többi lakásnál vagy 
nem voltak otthon, vagy nem nyilatkoztak. 

Szabó Béla polgármester:  Ezt a statisztikát nem fogadom el, mert szerintem ez sokkal több. 
De Márti válaszodra válaszolva pontosan nem tudom megmondani, hogy hányan szeretnének 
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rákötni. De szerintem 300 körül biztos lesz. Nekünk az önrész miatt kell, hogy minél többen 
legyenek akik rá szeretnének kötni.

Feltenném a kérdést szavazásra. Itt az előterjesztés, elolvastátok a szennyvízhálózat 
kiépítésével kapcsolatosan. Ennek van egy beruházási költsége, egy ÁFA költsége és itt be 
van írva nettó 90 %-os támogatás. Saját erő lenne 43 MFt. Megkérdezem, hogy ezt az 
előterjesztést elfogadjátok? Aki a szennyvízhálózat kiépítésével kapcsolatos egyebek 
napirendi pontban beterjesztett előterjesztéssel egyetért, kérem kézfenntartással szavazzon.

Ököritófülpös  Nagyközség Önkormányzat  Képviselő-testülete  6  igen egyhangú szavazattal 
meghozta az alábbi határozatot.

Ököritófülpös Nagyközség Önkormányzata 
Képviselő-testületének

44/2012/IV.26./ KT. sz. határozata

pályázat benyújtásáról szennyvízhálózat kiépítésére

Képviselő-testület

A Képviselő-testület úgy határozott, hogy a „2000 LE alatti települések szennyvízkezelése” 
című  ÉAOP-5.1.2/B-11  kódszámú  pályázati  kiírásnak  megfelelően  pályázatot  nyújt  be 
Ököritófülpös  település  szennyvízcsatornázására  vonatkozóan  „Ököritófülpös 
szennyvízelvezetése I. ütem” címmel. Vállalja, hogy nyertes pályázat esetén a benyújtott cél 
megvalósításáról  gondoskodik,  magvalósítás  után  biztosítja  a  megépült  létesítmény 
fenntartását.
A benyújtandó pályázat költségvetését az alábbiak szerint fogadja el:

• A beruházás összköltsége: 433.595.196,- Ft + 117.070.703,-Ft ÁFA= 
      bruttó 550.665.899,- Ft
• A projektnek a támogatás szempontjából elszámolható költsége: br. 433.595.196,- Ft + 

117.070.703,-Ft ÁFA =  bruttó 550.665.899,- Ft
• Igényelt támogatás összege (90%): nettó 390.235.676,- Ft
• Saját erő összege (10%): 43.359.520,- Ft

Az önkormányzat kötelezettségvállalását arra vonatkozóan, hogy a ROP forrásból nyújtott 
támogatás elnyerése esetén az önkormányzati önrész összegét a költségvetésében elkülöníti. 

A képviselő testület felhatalmazza a Polgármestert a pályázattal kapcsolatos nyilatkozatok 
megtételére, a pályázat benyújtásával kapcsolatos intézkedések megtételére, valamint nyertes 
pályázat esetén a Támogatási Szerződés aláírására.

Felelős:polgármester
Határidő:2012.05.14.

Szabó Béla polgármester:  Megkérdezem, hogy van-e még valakinek felvetése, hozzászólása 
az  egyebek  napirendi  ponthoz.  Van  még  egy  előterjesztés.  A  hivatal  felújítására  lehetne 
pályázni. Ez egy Belügyminisztériumi pályázat. Nyílászárók, fűtési rekonstrukció. Ennek a 
pályázatnak a  beadásához kell a testület hozzájárulása. Ez az idén is megvalósítható lenne. 
Aki egyetért az kérem kézfenntartással szavazzon. 
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Ököritófülpös  Nagyközség Önkormányzat  Képviselő-testülete  6  igen egyhangú szavazattal 
meghozta az alábbi határozatot.

Ököritófülpös Nagyközség Önkormányzata 
Képviselő-testületének

45/2012/IV.26./ KT. sz. határozata

pályázat benyújtásáról a polgármesteri hivatal épületének külső-belső nyílászáró cseréje

Képviselő-testület

A Képviselő-testület úgy határozott, hogy az 5/2012(III.01) számú BM rendelet 1. pontja 1.§ 
(2) bekezdése a) pontja szerint támogatási igényt nyújt be a település önfenntartó képességé-
nek javítására, melynek keretein belül a polgármesteri hivatal (községháza) épületének külső-
belső nyílászáró cseréje valósulna meg.. A fejlesztés összberuházás költsége bruttó 
6.355.033,- forint.

Felelős:polgármester
Határidő:2012.május 2.

Szabó Béla polgármester: Az egyebek napirendi pontban van-e még valakinek felvetése.

Több hozzászólás, javaslat nem volt. A polgármester megköszönte mindenkinek a jelenlétét, 
és az ülést bezárta.

K.m.f.

/: Szabó  Béla :/                                  /: Szécsi Csaba :/
  Polgármester                                     mb. körjegyző

Tarczali Gyuláné            Kukucskáné Laboncz Márta

Jegyzőkönyv-hitelesítők
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